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شميم رضوان

اشرف رامين

تكرارمصافمرحلهگروهيدرنيمهنهايي

 خط و نشان دورتموند 
براي پاري سن ژرمن

در شرايطي كه منچسترس��يتي و آرس��نال، دو تيم نامدار ليگ  برتر با 
قبول شكست در مرحله يك چهارم نهايي مقابل رئال و بايرن از جريان 
رقابت هاي ليگ  قهرمانان اروپا كنار رفتن��د، دورتموند با يك كامبك 
ديدني و جبران باخ��ت دور رفت مقابل اتلتيكومادري��د به نيمه نهايي 
راه يافت و حريف پاري سن ژرمن شد. تيمي كه بعد از عبور از سد بارسا 
جهت صعود به نيمه نهايي، قهرماني در ليگ فرانسه  را جشن گرفت تا با 
انگيزه و روحيه اي مضاعف مقابل زنبورها قرار گيرد. متس هوملز، ستاره 
دورتموند بعد از صعود تيمش به نيمه نهايي با انتشار اين پست »دروي 
خوبي در اين هفته داشتيم دوس��تان كشاورز من.«، كنايه سنگيني به 
تيم هاي مطرح انگليسي زد. اما بايد ديد زنبورهاي وحشي مي توانند روند 
درو كردن هاي خود در ليگ  قهرمانان اروپا را مقابل پولدارهاي پاريسي  
هم ادامه دهند يا پی اس جی بعد از موفقيت اخير خود در ليگ فرانسه، 

ترمز تيم آلماني را می كشد و نوار موفقيت هاي آن را پاره مي كند. 
پاري سن ژرمن و دورتموند تاكنون چهار مرتبه در ليگ  قهرمانان اروپا 
برابر يكديگر به ميدان رفتند كه س��هم دورتموند تنها يك برد و سهم 
پي اس جي دو برد بوده و يك بازي هم با تساوي به پايان رسيده است. 
آخرين ديدار دو تيم هفته ششم ليگ  قهرمانان همين دوره بوده كه با 
تساوي  يك-يك به پايان رسيد و آخرين برد زنبورهاي وحشي مقابل 
پولدارهاي پاريسي نيز به پنج سال قبل و ليگ قهرمانان اروپا 2019 -

2020 برمي گردد. اما بدون ش��ك حريف پاريسي دورتموند بايد خود 
را مهياي يك مصاف متفاوت كند و اين را امره جان، هافبك دورتموند 
نيز به حريف پاريسي خود هشدار مي دهد: »در مرحله گروهي ما بهتر 
بوديم، اما امروز حريفي سرس��خت تر براي پاري سن ژرمن هستيم. در 
پارك دوپرنس ما در حد و اندازه خودم��ان نبوديم. اكنون زمان برنده 
شدن است، به خصوص كه مي خواهيم به هر قيمتي به ومبلي برويم.« 
اما اين تنها هافبك دورتموند نيس��ت كه براي حريف فرانسوي خط و 
نشان مي كشد و ادين ترزيچ،  مربي دورتموند هم مدعي است: »ما براي 

رسيدن به فينال گرسنه تر از پاريس هستيم.«
پاري سن ژرمن اما در حالي امروز به ميهماني حريف آلماني خود مي رود 
كه بعد از قهرماني در ليگ فرانس��ه با نتيجه اي غيرمنتظره، آن هم در 
خانه به تساوي مقابل لوآور رضايت داد. نتيجه اي كه انريكه در توجيه آن 
گفت حواس او و تيمش به بازي با دورتموند بوده، ادعايي كه بي ترديد 

كار او را مقابل زنبورهاي وحشي سخت  مي كند.

مالكانآبيهاعزمشانرابرايتغييرجزمكردهاند

استقلال، اسير بازی نام ها
تغيير نام همچنان بزرگ ترين چالش آبي هاي تهران است. صدور مجوز 
حرفه اي و سختگيري هاي كنفدراسيون فوتبال آسيا، راهي جز واگذاري 
سرخابي هاي فوتبال ايران باقي نگذاشته بود، اما در همين ابتداي راه 
تصميمات سليقه اي و غيرحرفه اي اصل ماجرا را به حاشيه رانده است. 
استقلال به پتروشيمي خليج فارس و پرسپوليس به بانك  شهر واگذار 
شده، منتها فعلًا همه بحث گرفتن مجوز حرفه اي را فراموش كرده اند 
و منتظر تغيير نام يا تغيير شهر اين دو تيم هستند. ماجرا از آنجا شروع 
شد كه علي عسكري، مديرعامل شركت صنايع پتروشيمي خليج فارس 
در اظهارنظري رسمي از اضافه شدن پسوند »خليج فارس« به استقلال 
خبر داد: »بر اساس تصميم مالكان جديد نام استقلال به استقلال خليج 
فارس تغيير مي ياب��د. اين اقدام گامي مهم براي اصلاح س��اختار هاي 
اقتصادي، سودده كردن اين باشگاه، حركت استقلال خليج فارس در 
تراز جهاني و ان شاءلله كسب توفيقات در شأن اين تيم در عرصه هاي 
بين المللي اس��ت.« اين خبر واكنش هاي زيادي را از سوي هواداران، 
پيشكسوتان و كارشناسان به همراه داشت و حتي هشدارهايي نيز در 
خصوص بروز مشكلات غيرورزشي داده شد. شروين اسبقيان، معاون 
وزير ورزش در گفت وگويي تلويزيوني مدعي شد درخواستي براي تغيير 
نام به وزارت ورزش نرسيده است:  »اينها مواردي است كه بايد به طور 
رسمي به وزارت ورزش اعلام شود تا بررسي كنيم. اينگونه نيست كه 
شايعه اي مطرح شود كه مثلًا باشگاهي مي خواهد اسمش را عوض كند. 
تاكنون به طور رسمي چنين چيزي از سوي مالكين دو باشگاه، يعني 
كنسرسيوم بانك ها و پتروشيمي خليج فارس به ما اعلام نشده است. 
آنها مختار هستند كه هيئت مديره خودشان را تعيين و هيئت مديره 
مختار است كه مديرعامل را انتخاب كند و در اين ميان هيچ دخالتي از 
سوي وزارت ورزش نخواهد شد. وزارت ورزش تيمداري نخواهد كرد، 
چراكه وظيفه اش باشگاهداري نيست. براساس قانون اهداف و وظايفش 
وزارت ورزش مشخص است و همان چيزي است كه رئيس جمهور در 
شوراي عالي ورزش تأكيد داشت. بايد نامه رس��مي تغيير نام باشگاه 
استقلال به دستمان برس��د و آن هم مقررات و ضوابط خاص خودش 
را دارد. هيچ نامه اي تاكنون برايمان ارس��ال نشده است؛ تا درخواست 
نرسد نمی توانم در اين خصوص اظهارنظر كنم.« ابراهيم بازيان، رئيس 
سازمان خصوصي سازي اما تأكيد كرد درخواست مالكان آبي ها بررسي 
خواهد شد: »برخي از باشگاه ها چون شركت دولتي هستند بايد حتماً 
پس��وند آنها تغيير كند و مي توانن��د اين موضوع را پيش��نهاد دهند و 
مخالفتي با آن نشده اس��ت، اما تا زماني كه به طور رسمي درخواست 
نشود، نمي توانيم آن را در قرارداد عنوان كنيم. براي تغيير نام باشگاه 
استقلال به اس��تقلال خليج فارس، درخواستي آمده كه اين موارد هم 
محل طرح و بحث است و مالكان مي توانند هر پسوندي را در چارچوب 
قانون مطرح كنند. اگر نام استقلال به استقلال خليج فارس تغيير كند 

و منع قانوني نداشته باشد مورد ملاحظه قرار مي گيرد.«

فريدون حسن

 قهرماني هيچ
پنالتي حسن زاده چقدر مي ارزد؟

فوتسال ايران قهرمان آسيا شد. توقع ديگري هم نمي رفت؛ ايران آقاي 
فوتسال آسياست، حالا ش��ايد هرچند دوره يك بار تيمي پيدا شود و 
موقتي اين قهرماني را از ايران بگيرد، اما باز هم اين پرچم ايران است كه 

بر فراز قله فوتسال آسيا به اهتزاز درمي آيد. 
اما مسئله اينجاست پاداش بروبچه هاي تيم ملي فوتسال چگونه حساب 
مي شود. تا جايي كه يادمان مي آيد قهرماني هاي فوتسال چندان جدي 
گرفته نمي ش��ود، نمونه اش هم دو قهرماني فوتس��ال بانوان است كه 
اينقدر ناديده گرفته ش��د تا امروز ديگر هيچ نشاني از آن تيم مقتدر و 
قهرمان پيدا نشود يا همين تيم فوتس��ال مردان با كارنامه اي لبريز از 
عناوين قهرماني آسيا و حتي عنوان هاي سومي و چهارمي جام جهاني. 
اما آيا اين افتخارآفريني ها  به درستي قدر دانسته شده يا اينكه پاداش 

در خور توجهی براي آن پرداخت شده است؟
پاسخ قطعاً منفي است. جاي تأسف دارد كه اين حقيقت تلخ بيان شود 
كه فوتسال بچه سرراهي فدراسيون فوتبال است، مثل فوتبال ساحلي يا 
فوتسال بانوان. آقايان كت و شلوارپوش تا دلتان بخواهد عكس يادگاري 
با جام هاي قهرماني اين تيم ها در آس��يا و جهان دارند، اما پاداشش را 
جاي ديگري پرداخت مي كنند. حواله هاي خودرو، چمدان هاي دلار 
و پاداش هاي ميلياردي جاي ديگري خرج مي شود، جايي كه يادمان 
نمي آيد آخرين بار چه زماني براي ايران افتخار آفريني كرده، ولي خوب 
يادمان هست با بردي هرچند كوچك و بي فايده پاداش هاي آنچناني 
سرازير جيب شان ش��د. يادمان می آيد كه براي انجام يك كار بديهي 

حواله هاي خودرو گرفتند و مظلوم نمايي كردند. 
حالا فوتسال ايران دوباره به تخت پادشاهي در آسيا برگشته، قهرمان 
شده، آن هم با ستاره هايي كه داش��تن هر كدام شان آرزوي تيم هاي 
آسيايي و حتي جهاني است. راستي روي پنالتي فوق العاده حسن زاده 
در همين جام ملت هاي تايلند چقدر مي توان قيمت گذاش��ت؟ روي 
گل احمد عباسي به تايلند چطور؟ تيم ملي فوتسال قهرمان شد، اما 
مثل هميشه خبري نيست. اين را حتي مي توان از لابه لاي حرف هاي 
احسان اصولي، رئيس كميته فوتس��ال فدراسيون فوتبال هم متوجه 
شد وقتي كه مي گويد: »طبق چارچوب تعريف شده بخشي از پاداش 
اعضاي تيم پرداخت شده و بخش��ي از آن را هم كه باقي مانده است، 

پرداخت خواهيم كرد.«
جالب اس��ت كه اين چارچوب ها و قوانين فقط در مورد رشته هايی 
چون فوتس��ال صدق مي كند و كارايي دارد، اما وقتي پاي رش��ته 
مورد علاقه آقايان وسط باشد تمام اين قوانين و چارچوب ها ناديده 
گرفته و حتي زير پا گذاشته مي شود. اصولي عنوان می كند: »حواله 
خودرو را فدراسيون فوتبال نمي دهد، اما  درخواست آن را پيگيري 
مي كنيم.« چه جالب؛ همين آقايان در مورد قبل چنان دنبال كار بودند 
كه همه ما تصور كرديم حواله خودرو در فدراسيون صادر مي شود، ولي 
حالا متوجه شده ايم كه پيگيري سفت و سخت آنها باعث صدور حواله 
شده، پس حالا جاي سؤال دارد كه چرا براي فوتسال اينقدر بي خيال 

مي خواهيد درخواست را پيگيري كنيد؟
فوتسال قهرمان شد و جام به ايران برگشت، ولي گويا قرار نيست پاداشي 

در خور پرداخت شود، چراكه حواس آقايان جاي ديگري است. 
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همزمان با رويارويي سرنوشت س��از نفت آبادان با 
هوادار در تهران كه نتيجه آن مي تواند تا حد زيادي 
تكليف سقوط برزيلي ها را مشخص كند، استقلال 

در تبريز برابر تراكتور به ميدان مي رود. 
 

ش��ش روز قبل حميد مطهري، س��كان هدايت 
تراكتور را به دس��ت گرفت تا مصاف با استقلال 
صدرنشين آزمون دشوار او در همين گام نخست 
باشد، آن هم در ش��رايطي كه محمد حسيني را 
كه دو بازي اخير تيمش را به دليل مصدوميت از 
دست داده بود در اختيار ندارد. با وجود اين مربي 
سابق پرسپوليس مدعي اس��ت كه تيمش براي 
اعاده حيثيت مي جنگد. از سوي ديگر تراكتور كه 
ديگر شانسي براي كس��ب عنوان قهرماني ندارد، 
اميدوار به كس��ب س��هميه ليگ  نخبگان است، 
موفقيتي كه تنه��ا در صورت قهرمان��ي در جام 
حذفي يا تغيير جايگاهش در رده چهارم جدول به 
دست مي آيد. هرچند كسب نتيجه برابر استقلال 
صدرنش��ين كار ساده اي نيس��ت، اما تراكتور كه 
بعد از دو باخت پي درپي با خمس مقابل نساجي 

و ذوب آهن توانس��ت با مطهري انتقام شكس��ت 
س��نگين برابر ذوبي ه��ا را در جام حذف��ي از اين 
تيم اصفهاني بگيرد، اميد زيادي به كسب نتيجه 
مقابل استقلال صدرنشين دارد. موفقيتي كه در 
صورت رقم خوردن مي تواند اميد و انگيزه تراكتور 
براي كسب عنوان نايب قهرماني را افزايش دهد. 
البته به ش��رط آنكه نكونام اجازه محقق ش��دن 
اين موفقيت را به حريف تبريزي بدهد، خصوصاً 
كه س��رمربی آبی ها بهتر از هر كسي مي داند كه 
جبران كوچك ترين لغ��زش در هفته هاي پاياني 
تا چه ان��دازه مي تواند دش��وار باش��د، آن هم در 
شرايطي كه پرسپوليس با يك امتياز فاصله بيخ 
گوش آبي پوشان است و در تعقيب اين تيم براي 
دس��تيابي به صدر ج��دول. در چنين ش��رايطي 
محروميت حسيني،  گلر استقلال مي تواند كار را 
براي نكونام و تيمش سخت كند، به خصوص كه 
اين روزها تغيير مالكيت استقلال و بحث هايي كه 
در خصوص تغيير نام اين تيم به گوش مي رسد نيز 
مي تواند بر آشفته شدن اوضاع آبي پوشان بيفزايد 
و شرايط را براي برتري تراكتور مهيا كند، اتفاقي 
كه در صورت رخ دادن، س��ود آن را پرسپوليس 
مي برد. اما برتري اس��تقلال در اين نبرد مي تواند 

شانس قهرماني ياران نكونام را افزايش دهد. 
  

حساسيت  بالاي مصاف پرسپوليس و سپاهان 
طي چند سال اخير اين ديدار را به ال كلاسيكو ی 
ايران معروف كرده است. ديداري كه عصر امروز 
به ميزباني آزادي برگزار مي ش��ود، ورزشگاهي 
كه خاطرات خوش��ي براي س��پاهان به همراه 

ندارد، خصوص��اً وقتي پاي قهرمان��ي در ميان 
باشد. هرچند با توجه به فاصله هشت امتيازي تا 
صدر جدول سپاهان ديگر شانس قابل توجهي 
براي كسب عنوان قهرماني ندارد، اما بعيد است 
اين تيم تا زماني كه روي كاغذ شانس��ي دارد پا 
پس بكشد. همين مس��ئله و اهميت برتري در 
اين ديدار براي پرس��پوليس كه نمي خواهد از 
رقي��ب ديرينه  خ��ود عقب بيفتد، حساس��يت 
بازي امروز را صدچندان كرده  است. ديداري كه 
اهميت آن براي هر دو تيم بس��يار بالاست، چه 
براي پرسپوليس��ی كه به دنبال قهرماني است 
و چه براي س��پاهان كه اصلًا دلش نمي خواهد 
با جايگاه فعلي ليگ  را به پايان ببرد. اما نتيجه 
مصاف با سپاهان براي اوس��مار از جهات ديگر 
هم حائز اهميت اس��ت، چراكه بع��د از ناكامي 
مقابل آلومينيوم و ح��ذف از رقابت هاي حذفي 
كشور، نتيجه بازي با سپاهان است كه مي تواند 
سرنوش��ت آين��ده او در پرس��پوليس را تحت 
تأثير ق��رار دهد. ام��ا در اين مصاف حس��اس، 
پرسپوليس اوس��مار علاوه بر ياسين سلماني، 
عليرضا خ��دادادي و مرتض��ي پورعلي گنجي 
كه در اوايل فصل ب��ا آس��يب ديدگي از ناحيه 
رباط صليبي مواجه ش��ده بودند، اميد عاليشاه 
و عليرض��ا  بيرانوند را هم ب��ه دليل مصدوميت 
در اختيار ندارد. اما گوليس��اني مي تواند برگ 
برنده اوس��مار در مصاف با زردپوشان اصفهاني 
باشد. مدافع گرجس��تاني كه سابقه دبل مقابل 
سپاهان را دارد و در برتري 4 بر 2 فصل گذشته 
سرخپوشان مقابل ياران مورايس در جام حذفي 

با به ثمر رس��اندن دو گل نقش پررنگي  داشت، 
در بازي امروز هم مي تواند معضلي جدي براي 
خط دفاع حريف اصفهاني باشد، اما گوليساني 
تنها بازيكن پرسپوليس نيست كه در بازي امروز 
انگيزه بالاي براي گلزني دارد و عيسي آل كثير 
هم كه ابتداي فصل را در سپاهان سپري كرده 
انگيزه زيادي براي گلزني در اين بازي حساس 
دارد، خصوص��اً كه اين بازيكن خوزس��تاني در 
بازگش��ت دوباره به پرس��پوليس موفق به زدن 
هفت گل براي اين تيم شده و روي دور گلزني 
اس��ت. البته به ش��رط آنكه اتفاق��ات مصاف با 
آلومينيوم، پرسپوليس را در مصاف با سپاهان 

يقه نكند! 
پرسپوليس طي ش��ش سال گذش��ته موفق به 
برتري مقابل س��پاهان در آزادي نش��ده است، 
با وج��ود اين اوس��مار مدعي اس��ت براس��اس 
ضرب المثلي برزيلي، ش��ما يك نفر را نمي بريد، 
به بردش نزديك تر مي شويد، هرچه هم يك نفر 
را بيش��تر مي بريد، به باخت مقابل آن  نزديك تر 

مي شويد، مي خواهد برنده اين بازي باشد.
او تأكيد مي كند برابر س��پاهان حت��ي جزئيات 
كوچك ه��م اهميت دارد. بدون ش��ك مصاف با 

سپاهان سخت ترين آزمون اوسمار است. 
 

در ديگ��ر بازي هاي امروز؛ گل گهر س��يرجان به 
ميهماني مس در رفس��نجان مي رود، ذوب آهن 
از نساجي پذيرايي مي كند، استقلال خوزستان 
ميزبان ملوان بندرانزلي است و آلومينيوم اراك با 

روحيه بالا فولاد بحران زده را پيش رو دارد.

استقلال در تبريز چشم به تهران دارد

پرسپوليس- سپاهان  ال كلاسيكوي قهرماني

با درخواس��ت كادرفني تيم ملي كش��تي فرنگ��ي و موافقت 
فدراس��يون كش��تي، محمدعلي گرايي در وزن 82 كيلوگرم 
به اردوي اين تيم دعوت ش��د، اما اين دعوت نابهنگام پيش از 
حضور گرايي در اردوي تيم ملي با حاشيه روبه رو شده است. 
ساسان خوبياري، رئيس هيئت كش��تي استان فارس در اين 
خصوص مي گويد: »علي كش��تي گير 77 كيلوس��ت و طبق 
صحبتي كه با حسن رنگرز و فدراس��يون داشتيم، قرار شد به 
اردو برود. اصلًا ه��م بحث 82 كيلوگرم مطرح نيس��ت، چون 
المپيك در پي��ش بوده و 77 كيلو وزن المپيكي اس��ت.« اين 
اظهارنظر در حاليس��ت كه برابر چرخه انتخابي كشتي گيران 
المپيكي امين كاوياني نژاد كشتي گير وزن 77 كيلوگرم فرنگي 

ايران در المپيك است.

دعوت از گرايي حاشيه ساز شد

سيداحمد عباسي، آقاي گل جام ملت هاي فوتسال آسيا گفت: 
»آقاي گلي ام را به خانواده ام تقديم مي كنم كه در دوران ورزشي ام 
بسيار از من حمايت كردند و هر جايي كه من مي خواستم كم 
بياورم كنارم بودند. مدال و جام قهرمان��ي اين دوره از رقابت ها 
را نيز به مردم عزيزمان تقديم كردم. ما جام جهاني فوتس��ال را 
پيش رو داريم و بايد خود را آماده رقابت با مدعيان بزرگ جهان 
كنيم. تلاشمان را مي كنيم كه روي سكو برويم، البته تلاش من 
حضور در بازي فينال است و يكي از بزرگ ترين آرزوها و رؤياهايم 
بازي در فينال جام جهاني است. مطمئن باشيد تمام تلاشمان را 

مي كنيم كه اين مهم رقم بخورد.«

آرزويم فينال جام جهاني است

ابلاغنشدنبودجه

شيوا  نوروزي
      گزارش  2

دلي�لب�هتعوي�ق
افت��ادنجلس��ه
هيئ�تاجراي�يكميت�همل�يالمپي�كب�ود.
سيوپنجمينجلسههيئتاجراييروزگذشته
باحضورهمهاعضابرگزارش�دوبررسيتعداد
سهميههايكس�بش�ده،حمايتهايماليو
تلاشبرايافزاي�شبودجهكميت�ه،مهمترين
موضوع�اتمط�رحش�دهدراينجلس�هبود.
دبيركل كميته همانند جلسات گذشته در جمع 
خبرنگاران حاضر شد و مصوبات جلسه را تشريح 
كرد. سيدمناف هاشمي در ابتداي صحبت هايش 
دليل تعويق برگزاري نخس��تين جلسه در سال 
جديد را توضيح داد و پ��س از آن هم در خصوص 
س��هميه  بازي هاي المپيك پاريس صحبت كرد: 
 »بودجه كميته همانند ساير دس��تگاه در پايان 
اسفند نهايي و ابلاغ نشد. سه رويداد مهم المپيك 
پاريس، بازي هاي داخل س��الن آس��يا و المپيك 
زمس��تاني را در پيش داريم. منتظ��ر اعلام ارقام 
بودجه بوديم تا از اين طريق برنامه هايمان را نهايي 
كنيم. سه دستور اصلي را مورد بررسي قرار داديم؛ 
اولين گزارش براي المپيك پاريس بود و مقرر شد 
حمايت ها و بسته هاي حمايتي براي فدراسيون ها 
ادامه داشته باشد. از رشته هايي مثل دووميداني، 
تيروكمان، تنيس  روي ميز و صخره نوردي كه به 
دنبال كسب سهميه هس��تند حمايت بيشتري 
خواهد ش��د. اميدواريم در روزه��اي باقي مانده 
رشته هايي مثل واليبال و واليبال ساحلي هم موفق 
به كسب سهميه شوند و جودو، شنا و بدمينتون 
نيز وايلدكارت حضور در پاريس را به دست آورند. 

اميدواريم تعداد سهميه هايمان به 35 برسد.« 
كيفيترنگمدال

به گفته هاش��مي در المپيك پاريس كيفيت و 
رنگ مدال ه��اي كاروان ورزش كش��ور با ادوار 
گذش��ته خيلي متفاوت نخواهد بود: »از لحاظ 
كيفيت و رنگ م��دال در اين دوره خيلي تفاوت 
نخواهيم داشت، چراكه واليبال و بسكتبالي كه 
موفق به كس��ب سهميه نش��دند شانس كسب 

مدال هم در المپيك نداشتند.«

طلاملاكاعزامبهتايلند
دبي��ركل كميته ملاك اع��زام ورزش��كاران به 
بازي هاي داخل سالن آس��يا در تايلند را اعلام 
ك��رد: »مبحث مط��رح ش��ده دوم در جلس��ه 
بازي هاي داخل سالن آس��يا بود و ما اعزام 32 
رشته را در دستور كار داريم. براي اعزام، رشته ها 
را دسته بندي كرديم. ملاك اعزام تيم ها كسب 
مدال طلاست. حفظ جايگاه سومي دوره گذشته 
بازي ها در تركمنس��تان س��خت اس��ت و  برای 
رشته هايي بايد هزينه كنيم كه بتوانند مدال طلا 
بگيرند. تا تعيين تكليف بودجه، تيم ها فعلًا بايد 

بخشي از هزينه را خودشان تأمين كنند.«
بحثبودجه

وي در ادامه از تلاش  براي افزايش بودجه كميته 
 ملي المپيك خبر داد: »خوش��بختانه مذاكرات 
خوب��ي با س��ازمان برنام��ه و بودجه داش��تيم. 
بااين حال در لايحه ارائه ش��ده به مجلس يكي 
از بندها حذف شده، ولي قسمتي از آن برگشت 
تا در بازي هاي المپيك، داخل س��الن آس��يا و 
المپيك زمستاني مشكلي نداشته باشيم. اگر اين 
بند حذف نمي شد مي توانستيم به افزايش قابل 
توجه بودجه اميدوار باشيم.« مناف هاشمي در 
مورد نام و شعار كاروان اعزامي به پاريس 2024 

اظهار داش��ت: »در اين جلس��ه چن��د موضوع 
فرعي نيز مطرح ش��د. قرار بر اين شد در جلسه 
فوق العاده دو هفته آينده در خصوص نام و شعار 
كاروان تصميم گيري ش��ود. همچنين چالشي 
براي اعزام ورزشكاراني كه كسب سهميه كردند، 

نداريم و حمايت  از فدراسيون ها ادامه دارد.«
چالشحقوقي

اختلاف ميزان حقوق هاي پرداخت شده از سوي 
كميته  ملي المپيك به ورزشكاراني كه سهميه 
المپيك گرفته اند، چالش  برانگيز ش��ده اس��ت. 
دبيركل با تشريح ش��اخص هاي در نظر گرفته 
شده در اين خصوص شفاف سازي كرد:  »در بحث 
پرداخت حقوق ها سه نكته وجود دارد؛ حقوق، 
سرانه اردوي ورزشكار و فعاليت هاي ورزشكار. 
براي پرداخت حقوق، شش شاخص لحاظ شده 
از جمل��ه فعاليت هاي ورزش��كاران، مدال هاي 
گذش��ته، اقدامات فرهنگي ورزش��كار و از اين 
دس��ت موارد. كف پرداخت 15 ميليون تومان 
است و پاداش 50 ميليوني سهميه هم پرداخت 
شده اس��ت. ديگر ش��اخص ها براساس گزارش 
فدراسيون و تأييد كميته پرداخت خواهد شد. 
شايد يك ورزش��كار اين ماه 80ميليون تومان 
بگيرد و م��اه ديگر 65 ميليون توم��ان. در حال 

حاضر ورزشكاري داريم كه 150 ميليون تومان 
دريافت مي كند. ملاك ما م��دال آوري و تلاش 
است. طبق مصوبه از لحظه كسب سهميه حقوق 
به آنها پرداخت خواهد شد. اگر ورزشكاري مدال 
نقره يا برنزش را به طلا تبديل كند، مابه التفاوت 
آن پرداخت خواهد شد. عدالت منطقي در اين 
موضوع اس��ت و ورزش��كاران براي رسيدن به 

شاخص ها تلاش مي كنند. 
قولهمكاريمجلسيها

دبيركل كميته نسبت به احتمال افزايش بودجه 
اين نهاد ورزشي هم گفت: محمود خسروي وفا، 
رئيس كميته در اين خصوص صحبت هاي لازم 
را انجام داده اس��ت. در واقع ما انتطار نداشتيم 
بودجه كميته در سال المپيك كاهش يابد و اين 
شوك بزرگي براي ما بود. دليل لغو جلسه قبلي 
هم تلاش اعضا براي حل مشكل بود و بخشي از 
بودجه در لايحه اصلاح ش��د. كميسيون تلفيق 
و فرهنگي مجلس ه��م قول هم��كاري دادند. 
اميدواريم با كم��ك مجلس و اص��لاح بودجه، 
مشكلات مرتفع شود. س��ال گذشته فقط يك 
رويداد داش��تيم و امسال س��ه رويداد. با توجه 
به افزايش نرخ ارز و اعزام هاي بيش��تر به بودجه 

زيادي نياز داريم.«
واكنشبهكاهشسهميهها

مناف هاشمي در پايان صحبت هايش نسبت به 
كاهش تعداد سهميه هاي كس��ب شده ورزش 
كشور هم اينگونه واكنش نشان داد: »دو رشته 
تيمي بس��كتبال و واليبال را نداريم. كاراته هم 
كه ديگر در المپيك حضور ن��دارد. حدوداً 28 
نفر از تعداد ورزش��كاران كاروان كاس��ته شده 
اس��ت. به غير از اين كيفيت كسب سهميه مان 
آسيب زيادي نديده است. نمي گوييم اين تعداد 
خوب است و شايد تعداد سهميه ها به 40 برسد. 
بايد براي ب��الا بردن كيفي��ت مدال ها تلاش ها 
بيشترشود تا بتوانيم نتايج المپيك لندن را تكرار 
كنيم. شخصاً اميدوارم تعداد سهميه ها به 36 تا 
38 برسد، به همين  خاطر تعداد همراهان كاروان 
كاهش خواهد يافت. بعي��د مي دانم كل اعضاي 

كاروان از 85 تا 90 نفر بيشتر شود.«

شوكهشدنمديرانكميتهازكاهشبودجهدرسالالمپيك

كيفيت سهميه ها آسيبي نديده!
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